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31. marts 2022 

 

Referat generalforsamling 30. marts 2022 i Landbrugere i Kongernes Nordsjælland                       

 

Generalforsamlingen blev afholdt i Kantinen hos Nordsjællands Landboforeningen i 

Hillerød.  

15 medlemmer deltog i generalforsamlingen. 

 

Valg af dirigent 

Esben Ingerslev blev valgt som dirigent 

 

Valg af referent og stemmetæller 

Niels Rohlin Madsen blev valgt 

 

Dirigenten fastslog, at generalforsamlingerne var rettidigt indkaldt i henhold til 

foreningens vedtægter. Generalforsamlingen afholdes rettidigt inden udgangen af 

marts måned. 

 

Bestyrelsens beretning for 2021 ved formand Jette Haugaard 

(beretning vedhæftet som fil) 

 

Regnskab og budget 

Det reviderede regnskab for 2021 og forslag til budget for 2022 blev præsenteret af 

kasserer Niels Rohlin Madsen. 
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Regnskabet blev godkendt. 

Regnskabet vedhæftes som fil 

 

Kontingent 

Da foreningen har penge, besluttede generalforsamlingen at kontingentet forsat skal 

være på kr. 100 årligt.  

Budget vedhæftes som fil.  

 

Behandling af indkomne forslag 

Ingen forslag indkommet 

 

Valg af formand  

Jette Haugaard genopstiller, og blev enstemmigt valgt 

 

Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 

Esben Ingerslev og Thomas Larsen genopstiller, og blev begge enstemmigt valgt 

 

Valg af 2 suppleanter 

Niels Worm og Gert Ryder genopstiller, og blev begge enstemmigt valgt 

 

Valg af revisor og revisorsuppleant 

Kirsten Nielsen og Jan Beck Petersen genopstiller, og blev begge enstemmigt valgt 

 

Eventuelt 

Preben Birch indledte dette dagsordenspunkt med at konstatere, at der er en god 

ånd i foreningen.  
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Esben Ingerslev oplyste, at han arbejder videre med at ansøge fonde om midler til 

udarbejdelse af klimaplaner for ejendomme i nationalparken.  

Esben Ingerslev opfordrede også til, at vi alle gør en indsats for at få flere medlemmer 

i foreningen.  

Hans Jørgen Albertsen foreslog, at foreningen intensiverede samarbejdet med 

nationalparksekretariatet. Han slog også til lyd for, at vi forsøger at få flere både unge 

og kvindelige medlemmer.  

Dorte Birch efterlyste også flere kvinder og foreslog eventuelt samarbejde med 

NOLA’s kvindeforum  

Thomas Larsen mente at foreningen kan forsøge at skaffe medlemmer ved Facebook 

opslag 

Niels Worm efterlyste fordele for landbrugere ved at lægge jord ind i nationalparken.  

Hans Jørgen Albertsen var enig med Niels Worm i betragtning om ”what’s in it for 

me” og foreslog, at foreningen hurtigt inviterer den nye formand Per Kølster til et 

møde.  

 

 

Opfølgning: 

• Hans Jørgen Albertsen fortalte om et projekt på hans ejendom, som 

Nationalparken finansierer. Alle var enige om, at denne historie skal fortælles 

til vore medlemmer, som den gode historie om nationalparken 

• ’Følg op nu’ på landboforeningens udsendelse til alle med jord i nationalparken 

eksempelvis ved at vi bruger NOLA som talerør, når vi udsender referatet fra 

generalforsamlingen 

 

 

 

 

 

 


